
Rezervni vojaški
starešine o svojem delu

Z iztekom letošnjega, v vseh ozirih burnega
leta, tudi naša občinska organizacija rezervnih
vojaških starešin počasi zaključuje bilanco
o svojem letošnjcm delu.

O tem so delegati 25 krajevnih organizacij
in 9 aktivov ZRVS, kolikor jih je v naši občini
na svoji letni konferenci (10. novembra) po-
slušali tudi posebno poročilo, ki ga je podal
predsednik OK ZRVS Avgust Belič.

I/tega poročila je razvidno, da je občinska
organizacija ZRVS tudi v iztekajočem se letu
dosledno sledila svoji programski usmeritvi,
pa čeprav ni vse potekalo natanko tako, kot so
načrtovali.

Mimo redne obnove in preverjanja (voja-
škega) znanja, so v organizaciji seveda vnovič
posvetili vso pozornost tudi idejnopolitičnemu
in varnostno-zaščitnemu usposabljanju, pri-
pravili so ali se udeležili več predavanj in vaj
ter še okrepili že tradicionalno dobro sodelo-
vanje s Sekretariatom za ljudsko obrambo,
občinskim štabom TO, organi za notranje za-
deve in drugimi podobnimi organizacijami.
V večini krajev pripadniki ZRVS kajpada tudi
v tem letu niso pozabili na sodelovanje s šola-
mi, kjer so vnovič pomagali mladim pri izvaja-
nju obrambnih krožkov, obrambnih dni, po-
hodov, obiskov vojašnic, prenašanju tradicij
NOB na mlade in tekmovanjih s področja
SLO in DS. Učenci so pisali tudi spise na temo
»Oborožene sile«, ki jih je ocenjevala komisi-
ja, v kateri so bili tudi pripadniki ZRVS.

Da bi preverili vsebino in kakovost doseda-
njega usposabljanja, so poleti pri obnovi zna-
nja pripravili tudi posebno anketo, ki naj bi
pokazala, koliko predavanj so obiskali rezerv-
ni starešine, kako redno so se udeleževali
obnove znanja na terenu, ali so zadovoljni
s predavanji in kako naj bi še izboljšali izobra-

ževanje ter nasploh delo ZRVS.
Anketa je pokazala, da se je večina rezerv-

nih starešin udeležila obeh predavanj (69 od-
stotkov), večina pa se je odzvala tudi preverja-
nju in obnovi znanja, pri čemer prednjačijo
starešine v primestnih organizacijah. Kar 48
odstotkov anketiranih starešin je bilo zado-
voljnih z vsebino predavanj (delno zadovolj-
nih je bilo 33 odstotkov), precej manj pa so
bili zadovoljni z načinom podajanja snovi.
Očitno bo treba v prihodnje popestriti način
podajanja informacij tudi s sodobnejšimi avdi-
ovizualnimi sredstvi.

S preverjanjem in obnovo znanja na terenu
je bilo zadovoljnih 59 odstotkov anketirancev,
manj pa so bili spet zadovoljni s splošno orga-
niziranostjo usposabljanja, ki je bila med zad-
njimi vprašanji ankete.

V nadaljnji razpravi letne konference je Av-
gust Belič med drugim predlagal tudi, naj bi te
ankete v bodoče še dodelali in vključili vanje
tudi starešine, ki se ne udeležujejo redno ak-
tivnosti. Tem naj bi izročile anketne liste same
krajevne organizacije z osebnim stikom.

Predsednik OK ZRVS je prav tako opozo-
ril, da je treba obnovo znanja v prihodnje
čimbolj popestriti s praktičnimi aktivnostmi,
pri čemer naj bi ponovno vključili tudi orienta-
cijo na terenu, ki so jo zadnje čase kar nekam
zanemarjali.

Na konferenci (vodil jo je delovni predsed-
nik Ivo Lazar) so pretresali tudi tekoče ka-
drovske zadeve organizacije, njen statut in
program dela za obdobje 1988/89. Zbrane de-
legate pa je ob tej priložnosti pozdravil tudi
predsednik mestne konference ZRVS Silve-
ster Turk, ki je še zlasti opozoril na nevarne
politične razmere, v katerih smo se zadnje
čase znašli pri nas. BRANKO VRHOVEC


